

## **MUSKIZKO 5 IKASTETXE GOGOR ARI DIRA INGURUMENAREN ALDE LAN EGITEN ESKOLAKO AGENDA 2030 PROGRAMAREN BIDEZ.**

Asteazken horretan, azaroaren 17a, udalerriko ordezkariak eta Eskola Agenda 2030 programan parte hartzen duten ikastetxeak bildu dira Muskizko Kultur Etxean harrera ekintza ospatzeko. Jardunaldiaren helburu nagusia 2021-2022 ikasturteko Eskolako Agenda 2030ean parte hartuko duten pertsona guztiei ongietorria ematea da.

Ekitaldi horretan, Ainara Leiba Muskizko alkateak, Javier García zinegotziak eta Eder Sánchez udal teknikariak hartu dute parte. Era berean, Eusko Jaurlaritzak bultzatutako programa horretan lan egiten duten udalerriko ikastetxeek ere parte hartu dute, beraz, Pedro Cantarrana HLHI, Muskiz BHI, San Juan Bautista HLHIP, Somorrostro LHIP eta Somorrostro BHiko ikasle eta irakasleak etorri dira beren ikastetxeen ordezkari gisa.

Ongietorri ekitaldian, parte hartzaile guztien burua aurkezteaz eta ikastetxe bakoitzak prozesuan aurreratu ahal izan duena aurkezteaz gain, aurreko ikasturtean ikastetxeek hartutako konpromisoak eta Udalerri egin zizkieten proposamenak birpasatu egin dira.

### **5 CENTROS DE MUSKIZ TRABAJAN DURO A FAVOR DEL MEDIO AMBIENTE A TRAVÉS DE LA AGENDA 2030 ESCOLAR.**

Este miércoles, 17 de noviembre, se han reunido las personas representantes del municipio junto a los centros escolares que participan en el programa Agenda 2030 Escolar en la Casa de Cultura de Muskiz para celebrar un acto de bienvenida. Siendo el principal objetivo de la jornada dar la bienvenida a todas las personas que participarán en la A2030E del presente curso 2021-2022.

En este acto, Ainara Leiba, alcaldesa de Muskiz, Javier García, concejal, y Eder Sánchez, técnico municipal han participado en representación municipal. Del mismo modo, también han tomado parte los centros escolares del municipio que trabajan en este programa impulsado por Gobierno Vasco, así pues, alumnado y profesorado del Pedro Cantarrana HLHI, Muskiz BHI, San Juan Bautista HLHIP, Somorrostro LHIP y Centro de Formación Somorrostro BHI han venido en representación de sus centros.

En el acto de bienvenida, además de presentar los avances que han podido hacer los centros con respecto al proceso de A2030E, se han repasado los compromisos que adquirió el alumnado y las propuestas que realizaron el curso pasado al Ayuntamiento.